

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/386

10 August 1955

Limited Distribution

SWEDISH ANTI-DUMPING DUTIES

Abrogation of the Special Regulations

The Government of Sweden has advised that the special regulations with regard to the imposition of anti-dumping duties on imported ladies' nylon hose, which were the subject of a complaint by the Government of Italy at the Ninth Session of the CONTRACTING PARTIES (see report by panel Basic Instruments and Selected Documents, 3rd Supplement, page 81), have been abrogated. This action appears to dispose of the complaint.

DROITS ANTIDUMPING EN SUEDE

Abrogation des réglementations spéciales

Le Gouvernement de la Suède fait savoir que les réglementations spéciales concernant la perception de droits antidumping à l'importation des bas de nylon ont été abrogées. Ces réglementations avaient fait l'objet d'une réclamation présentée par le Gouvernement de l'Italie lors de la neuvième session des PARTIES CONTRACTANTES (voir le rapport du Comité contentieux dans le Supplément N° 3 des Instruments de base et documents divers). A la suite de cette mesure, la réclamation de l'Italie est désormais sans objet.